
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 
den 13. december kl. 18.30- 21.00, 2021 

 
 
 

 
STED: Teams 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie Aaen FL Frav. 
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ Frav. 
Henrik Lykke FL Afbud Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Græsdal Tanbæk FL Afbud 
Mads U. H. Pedersen FL Afbud Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL Afbud    
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
Mille Vestmark Nielsen og 
Nanna Louise Hornhøj Pedersen 

FL  Hans Jørgen Bæk   

Eva Ørum  
Maria Toft 

HJ Afbud 
- Eva 

   

Helene Borrisholt 
Natasha Hejlesen Christensen 

KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      Kl. 18.30-18.40 
 

1. Referat og opsamling fra sidste møde. 
 

 
 

1. Referat og opsamling fra sidste møde 
Der var ingen bemærkninger til det ud-
sendte referat. 
 
 
 
 
 



Side 2 
 

 
2. Eleverne 

 
Hvad optager elevrådene lige nu? 
 
 

 
Kl. 18.40-19.30 

3. Orientering 
 
Om hvad Børne- og Skoleudvalget ind-
stiller til byrådet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet med forældrene i K-klassen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
2. Eleverne 

 
Hvad optager elevrådene lige nu? 
Der er intet nyt siden sidste møde. 
 

 
 

3. Orientering 
 
Om hvad Børne- og Skoleudvalget ind-
stiller til byrådet. 
BÆK orienterede om, at Børne- og sko-
leudvalget indstiller til byrådet, at speci-
alcentret i distrikt Hjallerup skal blive på 
Klokkerholm Skole (K-klassen). 
 
Der indstilles også, at der indstilles til: 

 at oprette et kompetenceteam i 
hvert distrikt. 

 At udvide Heldagsskolen med 8. og 
9. klassetrin 

 At forslaget til ny ressourcemodel 
gennemføres 

 
Mødet med forældrene i K-klassen. 
Det har desværre været nødvendt at afly-
se mødet med forældrene grundet smitte-
tallene i kommunen. 
Det forventes gennemført på et senere 
tidspunkt. 
 
Vi informerede om nedenstående til for-
ældrene: 

            Vi er desværre nødt til at aflyse mødet på  
             mandag den 13. december, da smittettal- 
             let nu er så højt i Brønderslev Kommu- 
             ne, at man fraråder at holde forældrear- 
             rangementer. 
             I forhold til beslutningen vedrørende  
             specialundervisningsstrukturen, så har vi 
             heldigvis gode nyheder til jer: 
 

- K. klasserne forbliver i Klokkerholm. 

- Der er ingen elever som går i K. klasser-
ne nu, som ikke kan forsætte her. 

- Der skal bygge nye lokaler til eleverne, 
men det tager nok 2. år før de er færdige. 

            Når vi må mødes igen, vil vi gerne invite- 
            re jer til et informationsmøde. 
 

 



Side 3 
 

 
Trafiksituationen ved Hjallerup Skole. 
Hvad har vi fundet ud af? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Corona og håndtering af dette. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Trafiksituationen ved Hjallerup Skole. 
Kommunen har været kontaktet ift. at få 
ensrettet trafikken. Det har vist ikke at 
være muligt at få gennemført på en or-
dentlig måde. 
Vi håber, at problemet med færdslen bli-
ver løst, når børnehaven flytter. 
 
Der har også været lavet måling af belys-
ningen, som er for dårlig på hjørnet ved 
Præstevænget. Dette bliver rettet til. 
 
Brønderslev Kommune er desuden blevet 
kontaktet ift. en problematik ift. trafiksi-
tuationen, hvilket vi har fået besked om, 
at der er opmærksomhed omkring. Vi ved 
dog endnu ikke, hvad det konkret bety-
der. 
 
 
 
 
Corona og håndtering af dette. 
 
Hjallerup Skole 
Der har været rigtig mange smittede ele-
ver på 4. årgang, som har været sendt 
hjem siden torsdag d. 9/12. Der er desu-
den smittede elever på næsten alle andre 
årgange, samt enkelte medarbejdere som 
er fraværende grundet symptomer. 
 
Hjallerup Sogn har højt smittetal, hvilket 
betyder, at vi ikke må blande klasser eller 
afholde sociale arrangementer på tværs af 
klasser – f.eks. Luciaoptog. 
 
I forbindelse med nedlukningen er der ca. 
25 elever, som skal blive på skolen til 
nødpasning. 
 
Flauenskjold Skole 
Der er ingen smittede på Flauenskjold 
Skole – hverken personale eller elever. 
 
Klokkerholm Skole 
Der er ingen smittede på Klokkerholm 
Skole – hverken personale eller elever. 
Der er dog enkelte forældre, som er smit-
tede. 
 
I forbindelse med nedlukningen er der i 
alt ca. 25 elever, som skal modtage nød-



Side 4 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3 punkter til Facebook 

          

pasning. 
 
SFO’erne 
Der er stor opmærksomhed ift. at undgå 
smitte på alle SFO’erne.  
I Hjallerup er børnene opdelt i stamgrup-
per, så de ikke bliver samles i for store 
børnegrupper. 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO. 
 
Hjallerup 
Der ansættes en lærer til at hjælpe en 
gruppe af elever med specialpædagogiske 
behov frem til sommerferien. 
 
Der er desuden ansat en barselsvikar for 
en lærer i indskolingen. 
 
Klokkerholm 
Der har været ansættelse af en pædagog i 
en fast stilling til K-klassen. 
 
Flauenskjold 
Intet. 
 
SFO’erne 
COVID-situationen giver opgaver, som 
skal løses forfra – f.eks. tilmelding til ju-
lepasning i SFO’en. 

 
 

4. Formanden 
Heidi er blevet kontaktet af Peter Steg-
ger, som er med i bestyrelsen for Ung-
domsskolen. I ungdomsskolen vil man 
gerne have en forældrerepræsentant fra 
distrikt Hjallerup eller distrikt Dronning-
lund med i Ungdomsskolens bestyrelsen. 
 
Der var ikke nogen i bestyrelsen, som ud-
trykte ønske om at stille op. Heidi sender 
en mail til alle forældrene i skolebestyrel-
sen for at høre, om der er nogen af dem 
som er interesserede. 
 
3 punkter til Facebook 
Trafiksikkerhed ved Hjallerup Skole 
 
K-klassen bliver i Klokkerholm. 
 
Ny nedlukning af skolerne fylder på sko-
lerne og personalet forbereder sig så godt 



Side 5 
 

de kan til en periode med fjernundervis-
ning. 

 
 

 
5. Emner/punkter til næste bestyrelses-

møde 
 
 

6. Eventuelt. 
 

 
5. Emner/punkter til næste bestyrelses-

møde 
 Høringssvar vedr. 2-sprogområdet 

 
6. Eventuelt 

Intet 
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er tirsdag den 11. 
januar på Flauenskjold Skole. 

 

 
Udgivelsesdato:     14/12-2021 Referent: Michael Ring 
 


